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Svar på medborgarförslag om Rinnaområdets utformning 

Beslut
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att anse medborgarförslaget besvarat och noterar 
synpunkten inför arbetet med utformning av friluftsområde i Rinna.

Ärendet
Sten Persson har den 25 augusti 2017 lämnat in ett medborgarförslag om utformning av 
friluftsområde i Rinna. Kommunfullmäktige beslutade den 31 augusti 2017 att remittera förslaget 
till samhällsbyggnadsnämnden för handläggning och beslut.
I förslaget tas följande punkter upp: att det byggs en gångbro över Sörån, att man anlägger en 
lekpark anpassad för olika åldrar, att det byggs en belyst motionsslinga med 
styrketräningsstationer, och att våtområde inom området bevaras med hjälp av biotopskydd.
 
Samhällsbyggnadsnämnden fick i uppdrag av kommunstyrelsen den 31 augusti 2015 att ta fram 
en ny
detaljplan för Rinna-Getabrohult med syftet att pröva om området kan användas som
friluftsområde.
Som ett första steg i att påbörja uppdraget tog samhällsbyggnadsförvaltningen under sommaren
2017 fram en förstudie över Rinnaområdet. Nästa steg i processen är att utifrån allmänhetens 
förslag göra en prioritering för vad Rinnaområdet ska innehålla samt budgetera för detta. Det 
görs av samhällsbyggnadsnämnden (nämndens budget beslutas av kommunfullmäktige). Därefter 
kan arbetet med att ta fram detaljplanen fortsätta.

Tidplan för när detaljplan ska vara färdig är ännu inte bestämd. I prioriteringsordningen för 
planuppdrag för 2018, beslutad av kommunstyrelsen 2017-11-20 §161 har detaljplan för Rinna 
inte varit prioriterad. Ny prioriteringsordning av planuppdrag för 2019/2020 kommer beslutas av 
kommunstyrelsen under hösten 2019.
 

Ekonomiska förutsättningar 
Ekonomiska ramar för ett friluftsområde i Rinna är ännu inte fastslagna.
 

Bedömning
Samhällsbyggnadsförvaltningen arbetar i dagsläget inte aktivt med planeringen för Rinnaområdet. 
Förvaltningen bedömer att synpunkter från detta liksom tidigare inlämnade medborgarförslag om 
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Rinna kan tas med i det fortsatta arbetet med att utforma området. De föreslagna anläggningarna 
(motionsslinga, lekpark, styrketräningsstationer, broar) bedömer förvaltningen ligga i linje med de 
idéer om utformning som tagits upp i förstudien som gjordes 2017. I förstudien pekas även 
befintliga områden med biotopskydd ut. Kommunerna har möjlighet att enligt miljöbalken 
besluta om biotopskydd för olika typer av naturområden. Ett sådant beslut förutsätter att 
området uppfyller vissa kriterier för att kunna utpekas som biotop, och föranleder därför en 
grundlig analys och bedömning. Frågan om eventuellt utökat biotopskydd inom Rinnaområdet 
bedöms därför hanteras bäst i det fortsatta detaljplanearbetet. Samhällsbyggnadsförvaltningen ser 
sammanfattningsvis positivt på det inlämnade förslaget men bedömer att 
samhällsbyggnadsnämnden idag inte kan ta ställning varken för eller emot förslaget då det måste 
ställas i relation till övriga förslag och idéer kring områdets utformning, samt budget för 
projektet.
 
Förvaltningens förslag till beslut
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att anse medborgarförslaget besvarat och noterar 
synpunkten inför arbetet med utformning av friluftsområde i Rinna.
 
Beslutsgång
Ordförande frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.
 
Ärendets beredning
Ärendet har handlagts och föredragits av nämndsekreterare Sara Berg.
 

Beslutsunderlag
 Svar på medborgarförslag om Rinnaområdets utformning
 Medborgarförslag om Rinnaområdets utformning
 §120 KF Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om Rinnaområdets utformning

Skickas till
Kommunfullmäktige (anmälningsärende)
Förslagsställaren
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